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Transportudvalget har i brev af 22.oktober 2019 stillet mig følgende spørgsmål 

vedrørende L 14, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter øn-

ske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jane Heitmann (V). 

Spørgsmål nr. 5: 

Vil ministeren kommentere artiklerne ”Zofuz og Poul vil have sat fut i byen” og 
”- Vi skal have fynsk S-tognet” bragt i Fyens Stiftstidende d. 18. oktober 2019, 

hvor fynske borgmestre foreslår flere togafgange på jernbanen over Vestfyn? 

Vil ministeren arbejde for at få flere togafgange på linjen? 

Svar: 

Det vil være naturligt at man, nogle år inden den nye bane over Vestfyn er an-

lagt, overvejer, hvordan den gamle jernbane bliver brugt bedst muligt. Hvordan 

man bedst udnytter kapaciteten på den gamle bane over Vestfyn, herunder i 

relation til regionaltogssystemet, vil således skulle undersøges nærmere. 

Det er på nuværende tidspunkt vurderingen, at der ikke er et passagermæssigt 

grundlag for en højfrekvent S-togslignende togdrift på Vestfyn. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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